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Informacja Burmistrza Gminy Rymanów z działalności między sesjami 

za okres od 23 lutego – do 29 marca 2019 roku. 

 

• 25 lutego – w Sali narad urzędu gminy w Rymanowie odbyło się spotkanie 

z inicjatywy Zarządu Stowarzyszenia Aktiv Pro z prezesami klubów 

piłkarskich z terenu naszej gminy w sprawie uzgodnienia propozycji 

współpracy w szkoleniu dzieci i młodzieży. W końcowym stanowisku 

uzgodniono, że odbędzie się kolejne spotkanie w tej sprawie po 

zasięgnięciu opinii zarządów klubów sportowych, 

• 26 lutego – w Rzeszowie odbyłem spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim 

i GDDKiA w ważnych dla naszej gminy sprawach – uzdrowiskowych oraz 

planowanych inwestycji i remontów na DK-28 w obrębie Rymanowa i 

Klimkówki. Z informacji na dzisiaj wiadomo – że zatwierdzono realizację 

przebudowy DK-28 na odcinku od Krosna do Beska – cały zakres robót 

przewiduje się do realizacji na lata 2019-2025 – koszt całkowity tych robót 

to ok. 128 mln złotych. Warunkiem rozpoczęcia tych robót są – ostatecznie 

– pieniądze. Nadmieniam, że wszystkie wcześniejsze programy na drogach 

krajowych zostały zlikwidowane – ma się wykonywać roboty 

kompleksowej przebudowy. 

• 28 lutego i 1 marca – uczestniczyłem w międzynarodowej konferencji 

dotyczącej uzdrowisk karpackich w Truskawcu na Ukrainie. W konferencji 

ze strony polskiej uczestniczyli też m.in. posłowie na Sejm RP – Bogdan 

Rzońca i Kazimierz Gołojuch, 

• 3 marca – w Parku nad Czarnym Potokiem w Rymanowie-Zdroju odbyła 

się kolejna edycja biegów Tropem Wilczym – w których wzięło udział 

blisko 200 zawodników. Organizatorem tych biegów było Stowarzyszenie 

,,Nasz Rymanów” oraz Gmina Rymanów. Impreza bardzo udana i 

profesjonalnie przygotowana, 

• 4 marca – w sali kina Sokół odbyło się zebranie sprawozdawczo-wyborcze 

Klubu Seniora w Rymanowie. Dotychczasowy Zarząd złożył sprawozdanie 

ze swojej działalności w pierwszej części zebrania – natomiast w drugiej 

odbyły się wybory nowych władz. Klub Seniora w Rymanowie liczy ok. 

70 osób – działa bardzo aktywnie organizując różnorodne warsztaty, 

spotkania z ciekawymi ludźmi oraz wyjazdy na wycieczki – ze swojej 

strony złożyłem podziękowania i życzenia jak i deklarację wspierania 

nowego Zarządu i całego Klubu Seniora, 
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• 6 marca – w Krośnie uczestniczyliśmy razem z moimi współpracownikami 

w spotkaniu w sprawie realizacji projektu OZE dla mieszkańców. Ten 

projekt jest chyba najtrudniejszym w historii – nie dość, że kilka razy 

powtarzany był przetarg to w interpretacji opodatkowania są różne 

stanowiska – mamy nadzieję, że jakoś uda się zrealizować to zadanie. 

Krosno jest w końcowej fazie realizacji projektu stąd chcieliśmy skorzystać 

z porad. Nasze kotły co i instalacje fotowoltaiczne mają być zrealizowane 

do końca czerwca br. – umowy są podpisane – obecnie sukcesywnie 

wykonawcy będą ustalać szczegóły związane z realizacją projektu. Na 

instalacje solarne powtórzony został przetarg, gdyż oferta złożona w 

poprzednim znacząco przekraczała kwotę zabezpieczoną na ten cel. 

Założono do przetargu, że instalacje solarne zostaną zamontowane do 

końca października br. 

• 9 marca – w sali kina Sokół odbyły się gminne obchody Dnia Kobiet. W 

tym roku program dla Pań został przygotowany przez GOK – z udziałem 

samorządowców. 

• 11 marca – odbyło się posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska, Ekologii 

i Spraw Uzdrowiskowych, podczas którego opiniowano zmiany w operacie 

uzdrowiskowym, 

• 12 marca – w sali narad urzędu gminy w Rymanowie dobyło się szkolenie 

dla pracowników gmin i jednostek organizacyjnych z zakresu prawa 

wodnego, 

• 14 marca – w Rymanowie-Zdroju - Desznie odbyło się Walne Zebranie 

Sprawozdawczo-Wyborcze Stowarzyszenia na rzecz Rozwoju Rymanowa-

Zdroju – Stowarzyszenie prowadzi małą szkołę. Podczas zebrania złożone 

zostało sprawozdanie Zarządu z działalności oraz dokonano wyboru 

nowych władz Stowarzyszenia, 

• 15 marca – w Sali domu ludowego w Rymanowie-Zdroju - Desznie odbyły 

się warsztaty plastyczne dla nauczycieli organizowane przez Firmę 

Bambino z Pruszkowa – w warsztatach wzięło udział ok. 150 nauczycieli z 

terenu całego Podkarpacia – byłem zaproszony przez organizatorów na 

otwarcie warsztatów. Warsztaty profesjonalnie przeprowadzone i bardzo 

udane, 

• 16 marca – w Parku nad Czarnym Potokiem w Rymanowie-Zdroju odbyły 

się VII Podkarpacie Imieniny Krystyn – impreza przygotowana została 

przez Stowarzyszenie Krystyn – które co roku w innej miejscowości 
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organizują spotkania imieninowe. W tym roku uroczystość – bardzo udana 

odbyła się w naszym uzdrowisku, 

• 18-19 marca – uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Sprawozdawczo-

Wyborczym Stowarzyszenia Gmin Uzdrowiskowych RP w Muszynie. 

Podczas zebrania złożone zostało sprawozdanie z 4-letniej działalności 

oraz wybrano na kolejną 5-letnią kadencję – nowy Zarząd Stowarzyszenia. 

Do 5-osobowego Zarządu zostałem wybrany na kolejną kadencję – jako 

przedstawiciel uzdrowisk z tzw. ściany wschodniej – będę pełnił – tak jak 

do tej pory – funkcję Członka Zarządu, 

• 21 marca – w gminie przebywał burmistrz gminy węgierskiej Szarospatak 

– z którą to gminą mamy podpisaną współpracę. Burmistrz Jozef Rak 

podziękował – byłemu Z-cy Burmistrza – Janowi Materniakowi za 8 lat 

współpracy – Jan Materniak uczestniczył w wielu spotkaniach zarówno na 

Węgrzech jak i opiekował się delegacjami węgierskimi podczas wizyt w 

Rymanowie. Burmistrz wstępnie zaprosił do Hercegkut na uroczystości 

związane wstąpieniem Węgier do UE pod koniec kwietnia br.  

W tym samym dniu w godzinach popołudniowych uczestniczyłem w 

zebraniu sprawozdawczo-wyborczym w Puławach – zebranie odbyło się 

nowym domu ludowym – uczestniczyła w zebraniu rekordowa liczba 

mieszkańców – 30. Podczas zebrania dokonano też wyboru nowej rady 

sołeckiej, 

• 22 marca – w Rymanowie-Zdroju i Rymanowie uczestniczyłem w 

pierwszych zebraniach nowych zarządów osiedli – których celem było ich 

ukonstytuowanie się. Wybrano nowych przewodniczących – którymi 

zostali Alicja Kopecka w Rymanowie-Zdroju, Czesław Szajna w Osiedlu 

Nr I oraz Teresa Zając w Osiedlu Nr II w Rymanowie, 

• 24 marca – obsłużyłem zebrania sprawozdawczo-wyborcze w Sieniawie i 

Głębokiem, 

• 25 marca – w sali narad urzędu gminy spisany został akt notarialny na 

przejęcie drogi w Klimkówce – od kilkunastu mieszkańców –

współwłaścicieli. Było to niecodzienne wydarzenie – z racji takiej liczby 

uczestników, 

• 26 marca – obsłużyłem zebranie sprawozdawczo-wyborcze w Desznie i 

uczestniczyłem – na zaproszenie – w zebraniu Kółka Rolniczego w 

Klimkówce, 

• 27 marca – odbyło się spotkanie z sołtysami oraz posiedzenie wspólne 

stałych komisji Rady Miejskiej, 
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• 29 marca – tj. w dniu dzisiejszym odbywa się sesja Rady Miejskiej w 

Rymanowie. 

 

 

Z poważaniem 

 

Wojciech Farbaniec 

Burmistrz Gminy Rymanów 

Rymanów, 29.03.2019 r. 


